
OPR vergadering 
7 december 2022 

Kantoor SWV, Bijlmerdreef 

 Aanwezig Fatima Adda, Saïda Benali, Gijsje van de Braak, Joost 
van Caam, Tjalde Elema (voorzitter),) Judith Goes, 
Merel Knaup, Josien Lanting (voorzitter), Patrick 
Nuyens (notulist), Lucienne Saan (voorzitter),  Evelien 
Taïra Idrissi, Suzan Teutenberg.  

 Afwezig met bericht  

 

1. Opening 
 De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt vastgesteld. 

2. Diverse bespreekpunten 
 
Vangnetregeling: 
Met ingang van 1-2-2023 treedt de nieuwe bekostiging in werking, gebaseerd op 1 peildatum, 1 februari. 
Hiermee vervalt de groeibekostiging die werd gehanteerd voor het SO (voor leerlingen die tussen 1 oktober en 
1 februari instroomden) . In het SO waren er twee telmomenten, 1 oktober en 1 februari. De grootste toename 
van leerlingen vindt plaats tussen 1 oktober en 1 februari. De grote SWV’en PO doen niet mee met de 
landelijke richtlijn Vangnetregeling.  Mocht er echter toch een grote toename plaatsvinden na 1 februari, dan 
wordt in overleg met het betreffend bestuur gekeken of er een extra groep moet worden gestart en 
gefinancierd. De ALV is hier akkoord mee gegaan.  
Het SWV PO Amsterdam Diemen wil ook niet meedoen met de vangnetregeling; er moet wel een toelichting 
worden opgenomen bij het OP. De heer van Caam stelt voor om de zin uit het voorstel (conclusie en advies, 
tussen aanhalingstekens) toe te voegen aan het OP.  

➢ De OPR gaat op korte termijn hierover beslissen, per e-mail. De uitkomst wordt gecommuniceerd naar 
de heer van Caam. 

 
Leerlingen-oudersteunpunt:  
Er loopt een aanbesteding voor het ouder-informatiesteunpunt. Drie partijen (OCO, Lokaal Nul en Balans) zijn 
in beeld en de hoop bestaat om binnenkort een beslissing te nemen, voor een periode van drie jaar.  
Daarna, in januari 2023, hoopt men ook een beslissing te nemen over het leerlingensteunpunt. Ook daar zijn 
drie kandidaten. Uiteindelijk moeten beide steunpunten een plek krijgen binnen het ouder-leerlingenplatform 
waaraan gewerkt wordt. 
Reacties: 
- De OPR uit bezorgdheid over het geringe aantal fte dat voor het steunpunt is bepaald (1 fte). 
- Hoe wordt de werkzaamheid van het steunpunt getoetst? 

Antwoord: De toekomstige uitvoerder brengt jaarlijks een verslag uit met data over verschillende 
onderwerpen. 

- Hoe wordt het SWV zichtbaarder? 
De afgelopen jaren is de afstand met ouders al kleiner geworden. Door de nieuwe werkwijze worden 
ouders ook gewezen op allerlei wegen, alternatieve mogelijkheden, etc. 

- Het onafhankelijk steunpunt heeft geen samenwerkingsrol met gemeentelijke diensten (OKT). Dit kan 
volgens OPR wel heel effectief zijn.  

 
Conclusie: met het ouder-leerlingensteunpunt wordt voldaan aan de wettelijke taak. Er zal kritisch gekeken 
 worden hoe het gaat functioneren. De heer van Caam ziet pas meerwaarde als ouders zich goed geïnformeerd  
voelen maar ook als het SWV lering trekt uit opmerkingen en suggesties van de ouders. 
 
Kwaliteitsonderzoek inspectie: 
De heer van Caam geeft een korte samenvatting. De eerste dag is geweest. Er zijn gesprekken geweest met 
ouders, leerkrachten, schoolleiders, schakelfunctionarissen, functionarissen SWV en de gemeente. Vervolgstap 
is een verificatieonderzoek op diverse scholen waarin wordt gekeken of het gezegde uit het OP ook praktische 
toepassing krijgt. De Inspectie heeft aangegeven dat het mooie gesprekken waren. De eerste geluiden zijn 



lovend en ook kritisch. Er is bij de keuze voor gesprekspartners dan ook bewust gekozen voor ouders die goed 
hun verhaal kunnen vertellen, ook wanneer daar kritiek op het stelsel of SWV in schuilde . Op 15 december 
2022 volgt bestuurlijk onderzoek dat zal bestaan uit gesprekken met de ALV, schoolbesturen en de OPR.  
 
Q1-rapportage: 
De OPR constateert dat veel punten op oranje staan. De heer van Caam noemt twee bespreekpunten. 
- Uitrol nieuwe werkwijze: die is heel positief geëvalueerd. Hij wil in eerste instantie beginnen met de BEN-
scholen (in de wijken Banne, Buikslotermeer, Oud Oost, Bos en Lommer, Slotervaart, Osdorp, Bijlmer Centrum 
en Gaasperdam). Daarna wordt het uitgerold over de hele stad. Zorg zit in de vraag of het dit schooljaar gaat 
lukken.  
Daarnaast is er ook nog een hoeveelheid TLV’s die op de oude manier is aangevraagd en ook nog verwerkt 
moeten worden. 
 
- Als gevolg van de sterke groei in het SO, is er daar geen plek meer. Er wordt een groot appél gedaan op 
reguliere scholen om kinderen die een TLV hebben toch tijdelijk binnenboord te houden met de bij de TLV-
horende bekostiging. Hier worden uiteenlopende successen gezien. Ook worden scholen gezien die al een 
vervolg geven aan de brainstormssessie waarin drie lijnen werden gedefinieerd. 

• Vol inzetten op ondersteuning van het jonge kind 

• Versnellen op inclusie 

• Versnellen van expertiseteams in de wijk (NPO-gelden) 
De heer van Caam verwijst hierbij ook naar de laatste SWV-update met daarin o.a. het succesverhaal van ’t 
Koggeschip. 
 
De OPR zou graag willen adviseren over de prioritering van de vele activiteiten in het jaarplan A3. Momenteel 
lijkt dat te ontbreken. 
 
Conceptnotulen 5 oktober 2022: 
De notulen worden goedgekeurd. 
 
Naar aanleiding van de actiepunten: 
Mevrouw Edema zal een bijdrage van de OPR voor de website aanleveren. 
 
 

3. Reglementen OPR 
De OPR is hiermee bezig en hoopt in een volgend overleg dit ter vaststelling voor te kunnen leggen. (ze moeten 
worden vastgesteld door de bestuurder). Het gaat om: 
- het Reglement OPR (is verlopen sinds 1 augustus 2021) 
- het Huishoudelijk Reglement OPR. 
 

4. Onderzoek inspectie 
Een uitnodiging gaat naar mevrouw Saan, mevrouw Edema, mevrouw Taïra Idrissi, mevrouw Adda en voor alle 
zekerheid, mevrouw Lanting. 
 

5. Overleg OPR-Toezichthouder 
Datum is aangepast: Was gepland op 20 december 2022. 
Wordt nu 18 januari 2023, van 17:00 – 18:00 uur. 
Er komt een afvaardiging uit de OPR. 
 

6. Invulling functies binnen OPR 
De OPR is op volle sterkte. 
 

7. Rondvraag 
De heer van Caam is bezig geweest met Cordaan, MOC en de gemeente om het vastzittende stelsel met de 
daarbij horende wachtlijsten los te krijgen. De verwijzingen naar onderwijs groeien vanuit de zorg. Op welke 



manier  kan sneller resultaat behaald worden. Er is gekeken naar het onderwijs, leerrecht.  Men kwam tot 
volgende indeling: 
0-4 jaar: kinderopvang: wat extra nodig is, wordt daar georganiseerd. 
4-12 jaar: naar school. Alle kinderen vanaf 4 jaar moeten dus naar een school, al is dat voor sommigen 
ingewikkeld. Die zitten nu bijvoorbeeld op een KDC. Op het moment dat dit onderwijs wordt, komen de 
onderwijsmiddelen ter beschikking. De heer van Caam legt uit dat wanneer een KDC een nevenvestiging van 
een school wordt gemaakt, het ministerie van Binnenlandse Zaken dan de onderwijshuisvesting moet 
financieren. Op zo’n manier gaan geen zorgmiddelen verloren aan huisvesting. 
 
Om dit voor elkaar te krijgen wil hij een experimenteerregeling aanvragen bij OC&W, voor 15 december 2022. 
Hiervoor zijn intentieverklaringen nodig van de  gemeente, betrokken zorgaanbieder(s), Kolom, Orion, Levvel 
en de instemming van de OPR.  
De OPR wil ter plekke stemmen. Uitslag : 9 voor (Mevrouw Edema is niet meer aanwezig). De instemming 
wordt gegeven. 
 
Bekostiging SO-scholen: De heer van Caam geeft in een volgende vergadering een uitgebreide toelichting op 
het nieuwe model. 
 
 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering. 

ACTIELIJST 
 Wat 

1 De heer Nuyens stuurt een uitnodiging voor het gesprek tussen Inspectie en de OPR naar 
vijf leden van de OPR. 

2 De heer van Caam geeft in de vergadering van 8 februari 2023 een toelichting op de 
bekostiging SO. 
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